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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v ponedeljek, 24.10.2019 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, 
Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Štefan 
KRANČIČ, Gina KULIČ, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsotna sta bila člana 
občinskega sveta Petra KNAUS in Danijel KOVAČ.  
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milan BALAŽIC    - predsednik nadzornega odbora 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 6. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 7. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Predlog Rebalansa Proračuna občine Tišina za leto 2019 
6. Predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča – II. obravnava 

7. Predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v Občini Tišina – II. obravnava 
8. Poročilo Nadzornega odbora »Investicijski transferi za obnovo in sofinanciranje sakralnih 

kulturnih spomenikov in kulturne dediščine – Župnija Tišina v obdobju 2014-2018«   
9. Tekoča problematika 
10. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
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Pri tej točki je župan dal  v razpravo zapisnik 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 65:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 23.09.2019 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA. 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG REBALANSA PRORAČUNA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019 
 
Uvodno obrazložitev k tej točki je podal g. župan. Na predlog Rebalansa Proračuna občine Tišina za leto 
2019 ni bil podan noben amandma.  
 
V nadaljevanju je podrobno obrazložitev podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milan Karoli, predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval predlog Rebalansa 
Proračuna občine Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predlagani vsebini. 
 
Miro BERKE, predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Rebalansa Proračuna občine Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu svetu, 
da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je povedal, 
da se je Odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami seznanil s predlogom 
Rebalansa Proračuna občine Tišina za leto 2019 s svojega področja in predlaga občinskemu svetu, da ga 
obravnava in sprejme v predloženi vsebini. 
 
Damjan FICKO, predsednik Odbora vaških skupnosti je povedal, da je Odbor vaških skupnosti obravnaval 
predlog Rebalansa Proračuna občine Tišina za leto 2019 in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in 
sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
V nadaljevanju je obrazložitev predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine 
Tišina za leto 2019 podala računovodkinja Mateja CELEC. 
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ŽUPAN je podal mnenje s seje statutarno pravne komisije. Komisija je obravnavala predlog Odloka o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2019. Mnenja je, da je predlog 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine Tišina za leto 2019, skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so z večino (13 prisotnih, ZA = 10, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 66: 
 
1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 

ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE TIŠINA ZA LETO 2019. 
2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA – II. OBRAVNAVA 

 

Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Vinko GAJŠT, predsednik odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenja z nepremičninami je povedal, 
da je odbor obravnaval predlog Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Tišina – II. 
obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
ŽUPAN je podal mnenje s seje statutarno pravne komisije. Komisija je obravnavala predlog Odloka o 
nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Tišina – II. obravnava. Mnenja je, da je predlog 
Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Tišina – II. obravnava, skladen z veljavno 
zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 67: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA V OBČINI TIŠINA V DRUGI OBRAVNAVI. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU 
REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG ODLOKA O SOFINANCIRANJU LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Odloka o sofinanciranju letnega programa športa v občini Tišina – II. obravnava 
in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
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ŽUPAN je podal mnenje s seje statutarno pravne komisije. Komisija je obravnavala predlog Odloka o 
sofinanciranju letnega programa športa v občini Tišina – II. obravnava. Mnenja je, da je predlagani Odlok o 
sofinanciranju letnega programa športa v Občini Tišina, skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren 
za obravnavo. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so  soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 68: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SOFINANCIRANJU LETNEGA PROGRAMA 
ŠPORTA V OBČINI TIŠINA V DRUGI OBRAVNAVI. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE 
SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 8 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA »INVESTICIJSKI TRANSFERI ZA OBNOVO IN SOFINANCIRANJE 
SAKRALNIH KULTURNIH SPOMENIKOV IN KULTURNE DEDIŠČINE – ŽUPNIJA TIŠINA V OBDOBJU 2014-2018«   
 
Obrazložitev je podal predsednik nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave in bilo. 
 
 
K TOČKI 9 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Cesta Tišina – Tropovci: Dela na sami rekonstrukciji ceste Tišina – Tropovci so v zaključni fazi. Sedanji 

rok za dokončanje del je 28.10.2019.  
- Cesta R2-441/1298 Gederovci – Murska Sobota: S strani vodje projekta na DRSI je bilo na zadnjem 

sestanku povedano, da se bo v kratkem pričeli odkupi zemljišč. Občina je predlagala, da se jo aktivno 
vključi v sam postopek. 

- Cesta R2-440, odsek 1294 Petanjci – Gederovci: Projekt so zaključeni in so predani v recenzijo. Čaka se 
na odgovore recenzentov, ter zaključitev priprave projektne dokumentacije.  

- Park na Tišini, v sklopu projekta Trije parki: Dela v parku na Tišini grejo proti koncu. Postavljen je že 
paviljon, urejen je velik del poti, postavljena je ograja. V prihodnjih dneh pa še bo potekala zasaditev 
zelene ograje in nadomestnih dreves.  

- Nadgradnja Pomurskega Sistema B: Nadaljuje se priprava vloge za ministrstvo. Prav tako poteka 
priprava razpisne dokumentacije za izbora izvajalca del.  

- Javna razgrnitev predloga modelov vrednotenja nepremičnin: Ponovno občane obveščamo, da na 
občinski upravi občine Tišina poteka javna razgrnitev predloga modelov vrednotenja nepremičnin, ki 
ga je pripravila Geodetska uprava Republike Slovenije. Predlog modelov vrednotenja nepremičnin si 
še lahko pogledate do vključno 30.10.2019. Več o vrednotenju nepremičnin si lahko občani preberejo 
na spletni strani občine Tišina, ki bo dostopno do konca tedna.  

- Razpis za nagrade študentom: Še vedno je odprt razpis občine Tišina za nagrade študentom. Razpisna 
dokumentacija je objavljena na spletni strani občine Tišina. Razpis je odprt do 15.11.2019.  
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- Razpis gospodarstvo: Še vedno je odprt razpis za gospodarstvo. Razpisna dokumentacija je objavljena 
na spletni strani občine Tišina. Razpis je odprt do 15.11.2019.  

 
Damjan FICKO predsednik odbora vaških skupnosti je povedal, da ja bilo na seji odbora vaških skupnosti s 
strani predsednika Vaške skupnosti Petanjci zastavljeno naslednje vprašanje: Kdaj bodo ostranjeni 
ekološki otoki. 
 
ŽUPAN je povedal, da bodo ekološki otoki odstranjeni po 01.11.2019, ko začne veljati nov standard in 
takrat bo 13 ekoloških otokov samo za steklo, vse ostalo se bo pa odstranilo.   
 
 
K TOČKI 10 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL na vprašanje glede deponije mletega asfalta pri 
pokopališču v Gradišču. Zanimalo ga je kje se je porabil oziroma kam se je odpeljal omenjeni asfalt. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL in sicer na naslednje vprašanje: Zanima ga 
koliko sredstev se je do sedaj nabralo v občinskem proračunu v zvezi z zaračunavanjem najemnin različnim 
operaterjem od postavitve oddajnika (k. o. Rankovci). 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Zanima ga 
kaj je bilo v naši občini v devetih letih narejeno za turizem oziroma kaj bi se na tem področju lahko 
realiziralo. 
 
Danijel KOLMAN s podanim odgovorom ni bil zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL in sicer na naslednje vprašanje: Koliko se bodo 
povečali stroški izgradnje pomurskega vodovoda zaradi zavrnitve soglasja Rogan, Sodišinci.  
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL in sicer na naslednje vprašanje: Zakaj se ne 
začne delati večnamenska športna dvorana in koliko denarja je bilo do sedaj vloženega v ta projekt.  
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Viktorja OBAL glede rekonstrukcije odseka ceste do hišne 
številke 22a v Rankovcih oziroma cesta do družine Lindič. 
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Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ivana HORVAT je zanimalo zakaj še vedno ne sveti luč pri cerkvi in kaj je temu vzrok ter v kakšnem času se 
bo zadeva uredila.  
 
ŽUPAN je pojasnil, da je problem v tem, da izvajalec del in Elektro Maribor niso izpeljali zadeve tako kot bi 
bilo potrebno. Zadeva bi se naj uredila v roku enega tedna. Problem je ta, da elektro ni naredil tistega 
dela, ki bi ga moral, zato se je sedaj ta zadeva malo dalj časa zavlekla.  
 

*     *     *     *     * 
 
Viktor OBAL je zastavil naslednje vprašanje in sicer Kje se je porabil denar od najemnine za oddajnik (k. o. 
Rankovci). Prosil je za pisni odgovor. 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje in sicer: Kdo na ZEU z imenom in priimkom je poskrbel, da 
je bilo vključeno v spremembe in dopolnitve OPN-a na področju turizma, da če želi graditi na tem 
območju, mora imeti prej soglasje od potencialnega investitorja za gradnjo hidroelektrarne na reki Muri. V 
nadaljevanju podal predlog, da ta oseba pripravi predlog za umik te zadeve, v kolikor bo zadeva normalno 
šla skozi.  
  
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je pojasnila, da se bo zaprosilo kdo je to zahteval, kajti ZEU to na svojo last ni 
vključil v OPN. Oni dobijo s strani 28 soglasodajalcev svoje zahteve, kaj je potrebno vključiti v OPN. 
Zaprosili jih bomo za dokazilo kje to piše, kdo od soglasodajalcev je to zahteval. Ob pridobitvi odgovora, 
bo ta predložen na seji občinskega sveta. 
 
Danijel KOLMAN je v nadaljevanju zastavil naslednja vprašanja:  
- Kdaj se vidi rešitev problema telovadnica? 
- Kako je glede tistega dela nasipa na Petanjcih, ki je bil seseden? 
- Kako je s premestitvijo table z napisom Petanjci na začetek katastrskega dela vasi Petanjci? 
- Opozoril je na nepravilno zrezano ograjo na pokopališču na Petanjcih. 
- Kje lahko parkirajo stranke, ki so uporabniki storitev v poslovnih prostorih na Tišini? 
- Kje, na katerem mestu je bila občina na začetku županovanja sedanjega župana po kriterijih Zlati 

kamen? 
 
ŽUPAN je povedal, da bodo podani pisni odgovori. 
 

*     *     *     *     * 
 
Marija PRELEC je podala predlog, ki se nanaša na občinske parcele na lokaciji proti čistilni napravi. 
Predlagala je, da se opravi posek dreves ter se poplanira deponirani material in zemljina, ki je ostala od 
agromelioracije. Predlagala je ukinitev ceste parcelna št. 1397/13 v delu, ko zavija desno med parcelo št. 
1397/6 in parcelo št. 1688, nato pristopiti k lokacijski in parcelacijski dokumentaciji ter šele nato prodajati 
parcele. Namreč pritožbe so, ker se tu zadržujejo kače, žabe in celo podgane. V letošnjem letu je bilo 
posekano nekaj dreves. Zanimalo jo je naslednje: Koliko je občina Tišina na ta račun pridobila sredstev in 
zakaj niso posekana vsa drevesa, očitno so posekana samo kvalitetna drevesa, večina pa je ostala topolov. 
Kaj bo z vejami, ki so ostala tam deponirana. Iz podatkov GURS-a pa je razvidno, da sta za prodajo 
oblikovani na novo dve parceli, prej so bile štiri, in sicer parcela št. 1707/7 in parcela št. 1707/9, ostane pa 
še velika parcela št. 1707/10 in parcela št. 1688. To je velika površina, zato se je potrebno malo potruditi 
in jo urediti, da bodo parcele bolj privlačne za prodajo.  
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V nadaljevanju je zastavila vprašanje predsedniku nadzornega odbora in sicer: V planu za nadzor 
Komunalne ureditve ulice do ČN – II. faza jo je zanimalo ali se vrši nadzor na osnovi papirne 
dokumentacije, torej projektne dokumentacije, popisa del, gradbenega dnevnika, poročila nadzornika 
gradnje ali pa se nadzor in izmere opravijo tudi v naravi.  
 
Na portalu javnih naročil je v dosjejih javnega naročila za agromelioracije zasledila, da so pogodbe za 
agromelioracije oz. dodatki k pogodbi objavljeni komaj 22.08.2019. Iz pogodb pa je razvidno, da so bile 
sklenjene oz. dodatki k pogodbi, 14.05.2018, 30.10.2018 in 18.07.2019. Zakaj so ti vsi dodatki dodani na 
spletno stran šele 12.08.2019. Tu se gre za zamenjavo tega materiala za agromelioracije za gramoz in 
granulat.  
 
ŽUPAN je kar se tiče parcel v Murskih Črncih povedal, da je pripravljen predlog parcelacije zaradi možnosti 
prodaje teh dveh parcel, ki sta gradbeni, je izvajalec naredil ti dve parceli, ostalo pa se izvede parcelacija 
celotnega preostalega območja in prav tako ukinitev ceste, kot je bil podan predlog iz vaše strani. Drevje 
bi se že posekalo, vendar je imel izvajalec problem s prvo sosedo in so ga pregnali, Takrat je pač odšel in 
bo sedaj to zadevo zaključil, tako da bo ta zadeva urejena. Opravljen bo celotni posek in odstranilo se bo 
veje in zmlelo. V planu je, da se bo zemljišče v celoti poravnalo in da de prepreči možnost odlaganja 
odpadkov.  
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je glede omenjenih parcel dodala, da je v planu, da bi se parcela št. 1688, ki je 
trenutno kmetijsko zemljišče spremenilo v gradbeno, kajti parcela št. 1707/10 je zelo nepravilne oblike in 
jo je težko razparcelirati v primerne oblike in velikosti. Zato sta se zaenkrat odmerili samo dve parceli, ki 
sta primerne velikosti. Kar se tiče objave pogodb za agromelioracije je pojasnila, da so bile z naše strani 
pogodbe poslane izvajalcu, ki je za nas pripravljal javno naročilo. Kdaj je pa prišlo do objave samih pogodb, 
pa res nismo spremljali, ker nam je bilo bolj važno, da zadeve uskladimo z ministrstvom, da dobimo vsa 
pisna soglasja. Na samo objavo pa res nismo bili tako pozorni in spremljali kdaj je bila pogodba objavljena. 
Župan je povedal, da se bo zadeva preverila in bo podan pisni odgovor.  
 

*     *     *     *     * 
 
Štefan KRANČIČ je zastavil naslednja vprašanja in pobude: 
- Kdo je pristojen za čiščenje novih jarkov? 
- Pobuda vaščanov Borejec je, da bi se naj obstoječi jarki očistili, da v primeru dežja ozirom snega ne bi 

prišlo do poplav in s tem bi bilo tudi odvodnjavanje vode hitrejše. 
- Pobuda, da bi se naj betonska ograja na mostu na Krajni zamenjala z nižjo železno L ograjo, da bi lažje 

s kombajni prišli preko tega mostu. 
- Opozoril je na parkirane avtomobile na parkirišču pri pokopališču v Vanča vasi v romskem naselju in je 

apeliral na člana občinskega sveta Rudolfa Horvat, da vaščane obvesti o tej zadevi. Občani negodujejo, 
da ne morejo parirati na parkirišču, ker nekateri avtomobili tam stojijo po 12 ur dnevno.  

- Pobuda, da bi se naj v srednjeročni plan vključilo ureditev parkirišče pri pokopališču v Borejcih. 
 
 
ŽUPAN je glede čiščenja novih jarkov povedal, da je za to pristojna občina. Kar se tiče ograje na mostu na 
Krajni je povedal, da se gre tu za izredni prevoz, zato se kombajni ne smejo voziti z odprtimi hedri. Župan 
je glede parkiranih avtomobilov na parkirišču pri pokopališču v Vanča vasi povedal, da se bo zadeva 
predala na medobčinsko inšpekcijo in redarstvo ter se zadevo pogleda. Verjetno pa bo potrebno postaviti 
table za omejitve parkiranja. Kar se tiče parkirišča pri pokopališču v Borejcih je pojasnil, da je bilo v času 
sprejema OPN-a bila vključena tudi rešitev za širitev parkirišča. Takrat je bil sestanek v vasi Borejci, kjer je 
bilo povedano, da imate parkirišč zadosti in ga ne potrebujete. Zato se je zadeva zaključila. Sedaj bo 
potrebno počakati na naslednjo spremembo OPN-a.  
 

*     *     *     *     * 
 
Miro BERKE je opozoril na pasje iztrebke po pločnikih in sprehajalnih poteh. Podal je pobudo, da bi se naj 
dalo obvestilo v občinsko glasilo Novine ali kot nenaslovljena pošiljka vsem gospodinjstvom, da naj lastniki 
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psov pasje iztrebke počistijo. V nadaljevanju je povedal, da se strinja s predlogom g. Kolmana glede 
ureditve telovadnice in sicer nekje bi bilo potrebno najti neka sredstva za ureditev parketa. Opozoril je na 
vpis otrok v podružnično šolo Gederovci, kajti ogromno staršev iz tistega območja vozi otroke v šolo na 
Tišino. Potrebno bo o tem razmisliti in podati neko pobudo, da se ta šola zadrži.  
 
ŽUPAN je glede pasjih iztrebkih povedal, da se bo dalo obvestilo v naslednjo številko Novin. Kar se pa tiče 
podružnične šole v Gederovcih jo kot župan podpiram, na odločitve staršev pa ne moremo vplivati, želimo 
si pa vsekakor večjega vpisa. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ivan HORVAT je glede pasjih iztrebkov podal pobudo, da se naj namestijo table, da je potrebno za sabo 
počistiti in za začetek nastaviti vrečke. 
 
 
 
 
7. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 18.30 uri. 
 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


